
10-dages forespørgsel fra Dansk Folkeparti til MSB om Bocenter Tranbjerg  
Vi skal bede om at nedenstående spørgsmål besvares af Rådmanden for Social forhold og Beskæftigelse  
Efter beskrivelse episoden af forholdene på Bocenter Tranbjerg ønskes der svar på følgende: 

-          - Er det normal praksis, at forældrene til et voldsramt barn på bosteder i Aarhus først kontaktes 11 
timer efter voldsepisoder? 

-          - Hvis ikke det er tilfældet, hvad agter rådmanden så at gøre fremadrettet?  
-         - Moderen til den voldsramte pige klager over, at hun flere gange tidligere overfor bostedet har 

udtrykt bekymring i forhold til manden. Vurderer rådmanden, at der er handlet tilstrækkeligt på 
den baggrund? 

-          - Hvor mange overfald har der i øvrigt været på Bocenter Tranbjerg de seneste 2 år 
-         - Hvor mange overfald er der de sidste 2 år registreret i alt på bosteder i afdelingen for Social 

Forhold? 
-          - Overfaldsmanden er ifølge centerchefen blevet flyttet til et ”godt og sikkert sted”. Hvad vil 

rådmanden gøre for at sikre, at hverken beboere eller personale på det nye sted bliver udsat for 
vold og overfald? 



 
L    Med venlig hilsen og på vegne af Dansk Folkeparti ved 
J     Knud N Mathiesen og 
      Jette Skive 

 


